
    

 Załącznik nr 1 

        do Protokołu Nr VII/2024 

        z sesji Rady Miejskiej  

        w dniu 24.10.2024 r. 

 

Treść wypowiedzi osób zabierających głos we wszystkich punktach porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Wójkiewicz - Hejnał miasta Środa Wielkopolska. 

Dziękuję, proszę spocząć. Szanowni Państwo. Pkt 1/ Otwieram siódmą nadzwyczajną sesję 

Rady Miejskiej w Środzie Wielkopolskiej, zwołaną na wniosek burmistrza miasta Środa 

Wielkopolska. Zgodnie z przepisami RODO informuję, że nasze obrady są transmitowane, 

jednocześnie nagrywane i to, że tutaj jesteśmy, znaczy, że wszyscy na to wyrażamy zgodę. 

Witam pana burmistrza, witam zastępców pana burmistrza, witam pana skarbnika, panią 

sekretarz wraz z naczelnikami, kierownikami i pracownikami Urzędu Miejskiego, witam 

prezesów, dyrektorów jednostek podległych, witam sołtysów, witam wszystkich obecnych na 

sali, ale także tych, którzy oglądają nas online, tych, którzy mieszkają w obszarze naszej 

gminy, ale i tych spoza jej obszarów. A przede wszystkim witam panie i panów radnych. 

Informuję, że w systemie sesja pojawiła się nowa wersja porządku obrad z uwagi na fakt, że 

pan burmistrz do wcześniej złożonego wniosku miał uwagę i zmienił porządek, 

wprowadzając nowy punkt, punkt drugi, mianowicie złożenie ślubowania przez nowego 

radnego. Tym samym ulegnie zmianie numeracja kolejnych punktów porządku obrad oraz 

projektów w uchwał o numerach roboczych od 3 do 12. Przechodzimy zatem do kolejnego 

punktu porządku obrad, Pkt 2/ złożenie ślubowania przez nowego radnego. Uprzejmie 

informuję, że w dniu 2 października bieżącego roku radny Ireneusz Kubiaczyk otrzymał 

postanowienie nr 470, łamane na 2024, Komisarza Wyborczego w Koninie 2 w sprawie 

obsadzenia mandatu radnego Rady Miejskiej w Środzie Wielkopolskiej. W związku z 

powyższym przystąpimy teraz do ceremonii złożenia ślubowania przez nowego radnego. 

Odczytam rotę ślubowania, po czym poproszę radnego Ireneusza Kubiaczyka o powstanie i 

potwierdzenie woli złożenia ślubowania słowem ślubuję. Informuję, że po słowie ślubuję 

można dodatkowo wypowiedzieć formułę tak mi dopomóż Bóg. Proszę wszystkich o 

powstanie. Wierny Konstytucji i Prawu Rzeczpospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście 

obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej 

gminy i jej mieszkańców. 

Radny Ireneusz Kubiaczyk Ślubuję. 

Przewodniczący Rady Adam Wójkiewicz Dziękuję bardzo. Gratuluję. Pan Ireneusz 

Kubiaczyk złożył ślubowanie i objął mandat radnego Rady Miejskiej w Środzie 

Wielkopolskiej. Przechodzimy teraz, drodzy Państwo, do kolejnego punktu. Pkt 3/ 

Stwierdzenie prawomocności obrad. Na podstawie przedłożonej listy obecności stwierdzam, 

że w obradach Rady uczestniczy więcej niż połowa radnych, tak więc Rada może 

podejmować prawomocne decyzje. Proszę jeszcze o potwierdzenie w systemie swojej 

obecności. To w tym miejscu, gdzie w prawym, w lewym narożniku mamy napis KWORUM. 

Pan Grzegorz Budasz udało się. Tak, widzę wszystko. Dziękuję bardzo. Także przechodzimy 

do kolejnego punktu. Pkt 4/ Przyjęcie porządku obrad. Zmiany w porządku obrad, o które 

wniósł pan burmistrz, przedstawiłem już wcześniej. Z racji tego, że porządek obrad został 

zaproponowany przez pana burmistrza i na jego wniosek nie ma konieczności, abyśmy to 

głosowali. Natomiast mam pytanie, czy są jakieś uwagi do porządku obrad? Nie widzę, zatem 

przechodzimy do punktu piątego. Pkt 5/ Informacje przewodniczącego Rady oraz burmistrza 

miasta dotyczące analizy oświadczeń majątkowych. Na podstawie artykułu 24H ustawy z 

dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym, dziennik ustaw z 2024 roku, pozycja 1465, 
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tekst jednolity. Radni gminy zobowiązani są do składania oświadczeń o stanie majątkowym. 

Oświadczenie majątkowe dotyczy ich majątku odrębnego oraz majątku objętego małżeńską, 

wspólnością majątkową. Radni poprzedniej kadencji samorządowej zobowiązani byli do 

złożenia dwóch oświadczeń majątkowych, jednego na dwa miesiące przed upływem kadencji 

oraz do 30 kwietnia bieżącego roku według stanu na dzień 31 grudnia roku poprzedniego. W 

wymaganym ustawom terminie oświadczenia złożyli wszyscy radni poprzedniej kadencji. 

Przyjęcia i analizy składanych dwa razy w dwóch egzemplarzach oświadczeń majątkowych 

wraz z kopią swojego zeznania o wysokości osiągniętego dochodu za 2023 rok dokonał 

przewodniczący Rady Miejskiej pan Paweł Wullert. Jeden egzemplarz każdego oświadczenia 

majątkowego został przekazany Urzędowi Skarbowemu w Środzie Wielkopolskiej 

odpowiednio pismem z dnia 13 marca 2024 roku oraz 28 maja 2024 roku. Natomiast pismem 

z dnia 5 kwietnia 2024 roku przekazano Urzędowi Skarbowemu w Środzie Wielkopolskiej 

korektę oświadczenia majątkowego radnego Arkadiusza Mroczyka. Pismem z dnia 8 maja 

2024 roku przekazano Urzędowi Skarbowemu w Środzie Wielkopolskiej korektę 

oświadczenia majątkowego radnego Artura Foryckiego. W związku z powyższym informuję, 

że wszyscy radni Rady Miejskiej w Środzie Wielkopolskiej w terminie wywiązali się z 

ustawowego obowiązku i złożyli wymagane oświadczenia majątkowe za 2023 rok. Radni 

Rady Miejskiej w Środzie Wielkopolskiej IX kadencji zgodnie z artykułem 24H ust. 4 ustawy 

z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym złożyli pierwsze oświadczenia majątkowe 

w terminie 30 dni od dnia złożenia ślubowania, a kolejne oświadczenia majątkowe składane 

są przez radnych co roku do dnia 30 kwietnia według stanu na dzień 31 grudnia roku 

poprzedniego. W związku z powyższym informuję, że wszyscy radni Rady Miejskiej w 

Środzie Wielkopolskiej w terminie wywiązali się z ustawowego obowiązku i złożyli 

wymagane oświadczenia majątkowe w ciągu 30 dni od daty ślubowania. Wszystkie 

oświadczenia majątkowe zostały udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu 

Miejskiego w Środzie Wielkopolskiej. Ustawa o samorządzie gminnym obliguje do 

przeanalizowania złożonych oświadczeń w zakresie ich zgodności z wymogami ustawy i 

ustalonymi wzorami oraz złożenia Radzie Gminy informacji z realizacji tego zadania w 

terminie do 30 października każdego roku. Do chwili sporządzenia niniejszej informacji 

Urząd Skarbowy w Środzie Wielkopolskiej nie przedłużył jeszcze analizy dotyczącej 

złożonych oświadczeń majątkowych radnych VIII i IX Kadencji Rady Miejskiej w Środzie 

Wielkopolskiej. Oświadczenie majątkowe przewodniczącego Rady zostało przekazane 

według właściwości, właściwości Wojewodzie Wielkopolskiemu w Poznaniu, który nie 

zgłosił żadnych nieprawidłowości. Teraz przejdziemy do informacji odnośnie oświadczeń 

majątkowych przygotowanych przez burmistrza miasta Środa Wielkopolska. Zgodnie z 

ustawą z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym do złożenia oświadczeń 

majątkowych są zobowiązane osoby pełniące funkcje w jednostkach samorządu 

terytorialnego. W gminie Środa Wielkopolska obowiązek złożenia oświadczeń majątkowych 

za 2023 rok dotyczył łącznie 62 osób, w tym 21 radnych, 20 kierowników oraz pracowników 

gminnych jednostek organizacyjnych i członków zarządu gminnych spółek prawa 

handlowego, 21 pracowników urzędu miejskiego. W dniu 29 lutego 2024 roku dostarczono 

do Wojewody Wielkopolskiego na dwa miesiące przed końcem kadencji oświadczenia 

majątkowe przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta Środa Wielkopolska. Pismem z dnia 

29 kwietnia 2024 roku Wojewoda Wielkopolski potwierdził wykonanie powyższych 

czynności. W dniu 6 marca 2024 roku oraz 30 kwietnia 2024 roku dostarczono do Wojewody 

Wielkopolskiego oświadczenia majątkowe przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta 

Środa Wielkopolska, złożone według stanu na dzień 31 grudnia 2023 roku oraz na początek 

kadencji 2024-2029. Pismem z dnia 12 września 2024 roku Wojewoda Wielkopolski 

potwierdził wykonanie powyższych czynności. Dwóch dyrektorów Instytucji Kultury złożyło 

oświadczenie majątkowe w ustawowym terminie w związku z zakończeniem pracy na 
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stanowisku i ponownym powołaniem na stanowisko dyrektora. Powyższe oświadczenie 

przesłano do Naczelnika Urzędu Skarbowego w Środzie Wielkopolskiej w dacie 7 maja 2024 

roku. Zastępca Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej złożył w ustawowym terminie 

oświadczenie majątkowe w związku z wyborem na wyżej wymienione stanowisko, które 

przesłano do Naczelnika Urzędu Skarbowego w Środzie Wielkopolskiej w dniu 17 maja 2024 

roku. W ustawowym terminie do 30 kwietnia 2024 roku oświadczenia majątkowe złożyło 20 

pracowników Urzędu Miejskiego, 20 kierowników i pracowników gminnych jednostek 

organizacyjnych wraz z instytucjami kultury i gminnymi spółkami prawa handlowego. 

Wszystkie oświadczenia zostały przesłane do urzędów skarbowych właściwych ze względu 

na miejsce zamieszkania osób zobowiązanych. Zastępca burmistrza w związku z powołaniem 

na to stanowisko złożył oświadczenie majątkowe w ustawowym terminie, które przekazano 

do Naczelnika Urzędu Skarbowego w Środzie Wielkopolskiej w dniu 1 października 2024 

roku. Po dokonaniu analizy przesłanych oświadczeń majątkowych korekty złożyło trzech 

dyrektorów gminnych jednostek organizacyjnych, jeden prezes zarządu gminnej spółki prawa 

handlowego oraz dwóch pracowników Urzędu Miejskiego. Do dnia dzisiejszego wpłynęła 

analiza dotycząca oświadczeń majątkowych dwóch pracowników Urzędu Miejskiego. Nie 

wpłynęły analizy dotyczące pozostałych oświadczeń majątkowych. Wszystkie oświadczenia 

majątkowe zostały udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w 

Środzie Wielkopolskim. W załączniku przekazuję kserokopię pism Wojewody 

Wielkopolskiego oraz Naczelnika I Urzędu Skarbowego w Poznaniu. Przechodzimy teraz do 

kolejnego punktu. Pkt 6/ Rozpatrzenie projektów uchwał. Uchwała o numerze roboczym 1 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej miasta i gminy 

Środa Wielkopolska. Czy do tej uchwały ktoś z Państwa ma jakieś pytania bądź uwagi? Nie 

widzę, zatem przechodzimy do procedury głosowania. Kto z pań i z panów radnych jest za? 

Kto jest przeciw, kto się wstrzymał? Dziękuję. Przy siedemnastu głosach za uchwała została 

podjęta. Przechodzimy do uchwały o numerze roboczym dwa w sprawie powołania składu 

młodzieżowej Rady Miejskiej w Środzie Wielkopolskiej. Czy do tej uchwały ktoś z pań i 

panów radnych ma jakieś pytania bądź uwagi? Nie widzę, zatem przechodzimy do procedury 

głosowania. Kto z panów radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Nie widzę, 

przy 17 głosach za uchwała została podjęta. Przechodzimy do uchwały o numerze roboczym 

3 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie działek stanowiących własność gminy Środa 

Wielkopolska. Czy do tej uchwały są jakieś pytania? Widzę, że pani Małgorzata Wiśniewska-

Zabłocka, także proszę bardzo. 

Radna Małgorzata Wiśniewska-Zabłocka Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie 

Burmistrzu, Państwo Burmistrzowie. Chciałam się zapytać odnośnie tej uchwały. Są to 

działki niewielkie, one są położone w niedalekiej odległości od Ronda Jana Pawła II. Moje 

pytanie jest takie. Czy nabywa obecny właściciel, który korzysta z tej działki tą 

nieruchomość? oraz czy już znamy wartość, za jaką zostaną te działki sprzedane? 

Przewodniczący Rady Adam Wójkiewicz Poprosimy panią Wioletę Szczesną o 

przedstawienie odpowiedzi. 

Wioletta Szczesna - Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Przestrzennej Panie 

Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Panie Burmistrz, Wysoka Rado. Nabywa, nabywają 

właściciele sąsiednich, sąsiedniej działki, na której jest wybudowany budynek mieszkalny. 

Sprzedaż ma na celu uregulowanie jak gdyby stanu prawnego własności. Wartość działek jest 

wyceniona obu na łącznie 18 800 zł netto plus VAT. 

Radna Małgorzata Wiśniewska - Zabłocka Dziękuję serdecznie. 

Wioletta Szczesna - Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Przestrzennej Proszę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Wójkiewicz Czy są jeszcze jakieś pytania? Nie 

widzę, zatem przechodzimy do procedury głosowania. Kto z Pań i Panów radnych jest za? 

Kto się wstrzymał, kto jest przeciw? Przy 17 głosach za uchwała została podjęta. Kolejna 
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uchwała o numerze roboczym 4 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz gminy Środa 

Wielkopolska nieruchomości położonej w miejscowości Dębiczek gmina Środa 

Wielkopolska. Czy do tej uchwały są jakieś pytania? Nie widzę, zatem przechodzimy do 

procedury głosowania. Aha, jest, dobrze. Pani Małgorzata Wiśniewska-Zabłocka, proszę 

bardzo. 

Radna Małgorzata Wiśniewska - Zabłocka Panie przewodniczący, państwo burmistrzowie, 

Wysoka Rado. Chciałam tylko się dopytać, ponieważ już jest to zgoda na nabycie przez 

gminę Środa Wielkopolska tej nieruchomości w miejscowości Dębiczek. Czy też już znamy 

wycenę i jaka będzie, za jaką zakupi gmina Środa tą działkę? 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Wójkiewicz O udzielenie odpowiedzi poprosimy 

Panią Wioletę Szczesną. 

Wioletta Szczesna - Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Przestrzennej Panie 

Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Pani Burmistrz, Wysoka Rado. Nie ma jeszcze wyceny, 

wycena została zlecona, ale nie dostaliśmy jeszcze operatu. 

Radna Małgorzata Wiśniewska - Zabłocka Ja mam takie pytanie, bo to jest, można 

powiedzieć, powierzchnia działki budowlanej w terenie, gdzie jak widzimy na mapce, jest to 

teren zwartej zabudowy, czyli to jest działka, można powiedzieć, budowlana, tak, pod ten 

teren rekreacyjny, czyli na plac zabaw. Jaki on ma status w rejestrze gruntów? 

Wioletta Szczesna - Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Przestrzennej Jest to 

działka rolna, nie ma opracowy… nie ma do tej działki obowiązującego planu 

zagospodarowania przestrzennego, nie była wydana też decyzja o warunkach zabudowy. Jest 

to grunt rolny. 

Radna Małgorzata Wiśniewska - Zabłocka Rozumiem. To dziękuję bardzo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Wójkiewicz Czy są jeszcze jakieś pytania? Nie 

widzę. Zatem przechodzimy do procedury głosowania, kto z Pań i Panów radnych jest za, kto 

jest przeciw, kto się wstrzymał, Wojciech Ziętkowski. Także Wojciech Ziętkowski za przy 17 

głosach za uchwała została podjęta. Przechodzimy do uchwały o numerze roboczym 5 w 

sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na własność gminy Środa Wielkopolska 

nieruchomości położonej w Kijewie gmina Środa Wielkopolska i widzę że do dyskusji zgłosił 

się Mateusz Czaplicki także oddaję głos. 

Radny Mateusz Czaplicki Dziękuję uprzejmie, Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący, 

Wysoka Rado, Szanowni Państwo. Od czasu do czasu wdaję się w pogawędki, rozmawiam z 

mieszkańcami Kijewa i z tych rozmów dowiedziałem się, że był taki pomysł, aby w 

miejscowości tej wybudować park, który miałby stanowić pewną rekompensatę za to, że 

mieszkańcy mieszkają, pewne niedogodności wynikające z tego, że mieszkańcy żyją de facto 

w środku strefy przemysłowej. Teraz z projektu uchwały wynika, że działka ma być 

zagospodarowana przez średzkie Wodociągi i dlatego chciałem zapytać przy tej okazji, skoro 

taką uchwałę jako radni mamy podjąć, czy temat budowy parku w Kijewie jest aktualny, czy 

tutaj ewentualnie jest jakaś inna lokalizacja szukana dla takiego miejsca, bo obok tej działki 

są też inne działki należące do powiatu średzkiego, które łącznie mają podobną zresztą 

powierzchnię. Czy coś z tym tematem będzie się działo dalej? To jest moje pierwsze pytanie. 

A drugie moje pytanie dotyczy samego już faktycznego przeznaczenia tej działki zgodnie z 

uchwałą, czyli co konkretnie ma na tej działce powstać, jakie są tutaj na nią plany obecne. 

Dziękuję uprzejmie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Wójkiewicz O udzielenie odpowiedzi poprosimy 

pana burmistrza Piotra Mielocha. 

Burmistrz Miasta Piotr Mieloch Panie Przewodniczący, Panie Panowie Radni, Szanowni 

Państwo, Panie Radny, otóż ta działka według pierwotnego pomysłu powiatu, nie gminy, 

miała stanowić teren zadrzewień czy zakrzewień, czy miał tam powstać jakiś teren zielony. 

Natomiast ta działka ma swoje pewnego rodzaju dysfunkcje polegające na tym, że jest to 



5 
 

teren utwardzony i to utwardzone jakby betonem. Dlatego nie do końca w tej chwili będzie 

możliwe tam wykonanie tego rodzaju działań. Natomiast ona ma też znaczenie spore dla 

naszego przedsiębiorstwa wodociągowego ze względu na to, że na tym terenie znajdują się 

też studnie. Myślę, że tutaj Pan Prezes będzie mógł na ten temat więcej powiedzieć i to się 

wiąże oczywiście z pewnymi obwarowaniami jeśli chodzi o przepisy prawne ze względu na 

to, że takich studni też w taki łatwy sposób nie można zlikwidować. To po pierwsze, one 

oczywiście mają swoje strefy buforowe, musi być wokół nich teren taki, który nie podlega 

żadnym przekształceniom. Natomiast to oczywiście nie wyklucza w przyszłości tego, że jeżeli 

po prostu dojdziemy do wniosku, a będzie to już nasz grunt, nadmienię, że bezpłatnie jakby 

przekazany gminie, będzie można z tym terenem w przyszłości zrobić to, co będziemy 

uważali za stosowne wspólnie z naszym tutaj przedsiębiorstwem, ale myślę, że na temat tych 

studni to tutaj Pana Prezesa Bałażyka poprosimy, żeby rozszerzył tą wiadomość, bo jak 

Państwo wiecie, ten teren właśnie Kijewa, to jest taki teren, który potrzebuje tej wody i to jest 

teren, który będzie tej wody potrzebował jeszcze więcej, dlatego każde takie źródło czy 

miejsce, skąd można tę wodę czerpać, będzie dla nas tutaj bardzo ważne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Wójkiewicz Pan Prezes Miejskich Wodociągów 

Bartek Bałażyk. 

Bartosz Bałażyk - Prezes MPECWiK Spółka z o.o. w Środzie Wielkopolskiej Dzień dobry, 

witam Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Panie Burmistrzu, Wysoka Rado, Panie 

Radny. Odpowiadając na to pytanie, pragnę poinformować, że na terenie tej działki znajdują 

się dwie studnie należący dawniej do gospodarstwa rolnego w Kijewie, niestety jedna z tych 

studni w ogóle nie spełnia wymogów studni, jest dzisiaj to odwiert geologiczny. Druga 

studnia została zbadana przez nas, jest tam wydajność, ale dość małych ilości wody na 

godzinę. Dodatkowo pragnę poinformować, że na terenie miejscowości Kijewo przy firmie 

APC znajduje się dobra studnia głębinowa, która jest w zasobach gminy i poprzez otrzymanie 

tego terenu od Starostwa i od Gminy na stan Przedsiębiorstwa, chcemy na tym terenie 

pobudować stację podnoszenia ciśnienia dla tego terenu, jak również doprowadzić tam wodę 

surową ze studni, która znajduje się przy APC. Pozwoli to zapewnić dostawy wody do 

terenów przemysłowych, bo pragnę poinformować, że na terenie terenów przemysłowych nie 

ma odpowiedniej ilości wody zapewniającej dostawy wody dla celów przemysłowych. My 

prowadzimy teraz tam inwestycje związane z dostawą wody, ale wyłącznie nie dla celów 

bytowych. Nie ukrywam, że część przedsiębiorców jest zainteresowana większymi i 

większymi ilościami wody, więc sądzę, że ta inwestycja pozwoli w przyszłości, aby w pełni 

zaspokoić dostawy wody dla całego terenu przemysłowego w Kijewie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Wójkiewicz Pani Małgorzata Wiśniewska-

Zabłocka, może Pana Prezesa prosimy o pozostanie, bo jeszcze pojawiły się dodatkowe 

pytania. 

Radna Małgorzata Wiśniewska - Zabłocka Mam takie pytanie tutaj do Prezesa. Z tego 

wynika, że te studnie, bo jest zapotrzebowanie, jak wiemy, na większą ilość wody przez 

przedsiębiorców, posiadają zasoby, tak, przyznane. 

Bartosz Bałażyk - Prezes MPECWiK Spółka z o.o. w Środzie Wielkopolskiej Zasoby 

przyznają odpowiednie Instytuty Wody Polskie. Te dwie studnie, które są, one mają zasoby, 

ale ze względu na to, że straciły swoją żywotność, nie w pełni można wykorzystać tej wody. 

Ale to, co wspomniał pan Burmistrz, jest to odwiert geologiczny, więc należy dookoła tego 

zabezpieczyć teren tak, aby wtórne skażenie nie doprowadziło do skażenia całego ujęcia, 

poprzez strefę zabezpieczeń. 

Radna Małgorzata Wiśniewska - Zabłocka Z tego co się orientuję, wiem, że ta jedna 

studnia już jest nieczynna, ale ta druga funkcjonuje. Wiadomo, że nie była modernizowana, 

więc uległa ogromnej destrukcji, ale czy przy modernizacji tej studni byłaby możliwość 

pozyskiwania wody? 
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Bartosz Bałażyk - Prezes MPECWiK Spółka z o.o. w Środzie Wielkopolskiej Ta studnia, z 

tego co pamiętam, miała wydajność badana przez naszego hydrogologa na poziomie 10 

metrów na godzinę. Więc tak, należałoby, jeżeli uzyskamy powiedzmy ten teren i te studnie, 

to w pierwszej kolejności będziemy próbować ją reaktywować, tak, aby z sumą, z tą drugą 

studnią przy APC zapewniały dostawy wody. To jest wiadomo koszt kilkudziesięciu tysięcy 

złotych, ale odwiert nowej studni to jest kwestia 500 do 700 tysięcy złotych, więc w pierwszej 

kolejności będziemy chcieli ją aktywować. 

Radna Małgorzata Wiśniewska - Zabłocka Dziękuję bardzo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Wójkiewicz W systemie nie widzę żadnego 

zgłoszenia, także rozumiem, że nie ma więcej pytań i przechodzimy do procedury 

głosowania. Kto z pań i panów radnych jest za? Kto jest przeciw, kto się wstrzymał? Artur 

Forycki - za i Wojciech Ziętkowski również za, czyli przy 17 głosach za uchwała została 

podjęta. Przechodzimy do uchwały o numerze roboczym 6 w sprawie nadania nazwy ulicom 

w miejscowości Mączniki, gmina Środa Wielkopolska. Czy do tej uchwały są jakieś pytania? 

Nie widzę, zatem przechodzimy do procedury głosowania. Kto z Pań i Panów Radnych jest 

za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Agnieszka Ożga za. Przy 17 głosach za, uchwała 

została podjęta. Przechodzimy do uchwały o numerze roboczym 7 w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami, dotychczasowymi najemcami i 

dotychczasowym biorącym w użyczenie kolejnych umów dzierżawy, kolejnych umów najmu 

oraz kolejnej umowy użyczenia tych samych nieruchomości bądź części nieruchomości 

położonych w miejscowościach Środa Wielkopolska, Słupia Wielka. Czy do tej uchwały są 

jakieś pytania? Nie widzę, także przechodzimy do procedury głosowania. Kto z pań i panów 

radnych jest za, kto jest sprzeciw, kto się wstrzymał. Przy 16 głosach za i 1 wstrzymującym 

uchwała została podjęta. Przechodzimy do procedury, przepraszam. Przechodzimy do 

kolejnej uchwały o numerze roboczym 8 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 

na własność Gminy Środa Wielkopolska nieruchomości położonej w Środzie Wielkopolskiej 

przy ulicy Dworcowej 3083 łamane na 7. Czy do tej uchwały są jakieś pytania? Mateusz 

Czaplicki, proszę bardzo. 

Radny Mateusz Czaplicki Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, szybkie 

pytanie, chciałem dopytać od kogo następuje to nabycie, czy to jest od PKP, czy od innego 

podmiotu? Proszę o wyjaśnienie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Wójkiewicz To poprosimy kolejny raz Panią 

Wioletę Szczesną o udzielenie odpowiedzi. 

Wioletta Szczesna - Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Przestrzennej Panie 

Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Pani Burmistrz, Wysoka Rado. Ta i następne uchwały to 

jest nieodpłatne nabycie od Skarbu Państwa. Tak. Dziękuję. 

Radny Mateusz Czaplicki Dziękuję uprzejmie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Wójkiewicz Dziękuję nie widzę więcej pytań. 

Także rozumiem, że przechodzimy do procedury głosowania. Kto z pań i panów radnych jest 

za? Teraz się pojawiło, że jeszcze raz powtórzę pytanie, kto z Pani i Panów Radnych jest za, 

kto jest przeciw, kto się wstrzymał. Przy 17 głosach za, uchwała została podjęta. Uchwała o 

numerze roboczym 9 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na własność Gminy 

Środa Wielkopolska nieruchomości położonej w Środzie Wielkopolskiej w rejonie ulicy 

Dworcowej, trzy tysiące osiemdziesiąt trzy łamane na dziewięć. Czy do tej uchwały są jakieś 

pytania? Nie widzę, zatem przechodzimy do procedury głosowania. Kto z pań i panów 

radnych jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? Pani Wiśniewska-Zabłocka i pan 

Ziętkowski czy Pan Ziętkowski jest na tak, także przy 17 głosach za, uchwała została podjęta. 

Przechodzimy do uchwały o numerze roboczym 10 w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne nabycie na własność gminy Środa Wielkopolska nieruchomości położonej w 

Środzie Wielkopolskiej stanowiącej ulicę Dworcową 3083, łamane na 10. Czy do tej uchwały 
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są jakieś pytania? Nie widzę, zatem przechodzimy do procedury głosowania. Kto z Pań i 

Panów Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Rozumiem, że Pan Ziętkowski 

Wojciech jest za. Także przy 17 głosach za, uchwała została podjęta. Uchwała o numerze 

roboczym 11, w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na własność gminy Środa 

Wielkopolska nieruchomości położonej w Środzie Wielkopolskiej w rejonie ulicy Sportowej 

3074, łamane na 3. Czy do tej uchwały są jakieś pytania? Nie widzę. Zatem przechodzimy do 

procedury głosowania. Kto z Pań i Panów Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się 

wstrzymał? Przy siedemnastu w głosach za uchwała została podjęta. Przechodzimy do 

kolejnej uchwały o numerze roboczym dwanaście w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

nabycie na własność gminy Środy Wielkopolska nieruchomości położonej w Środzie 

Wielkopolskiej w rejonie ulicy Sportowej trzy tysiące siedemdziesiąt osiem łamane na jeden i 

trzy tysiące siedemdziesiąt osiem łamane na dwa. Czy do tej uchwały są jakieś pytania? Nie 

widzę, zatem przechodzimy do procedury głosowania. Kto z Pań i Panów Radnych jest za? 

Kto jest przeciw, kto się wstrzymał? Przy 17 głosach za, uchwała została podjęta. I 

przechodzimy do kolejnego punktu dzisiejszego posiedzenia, a mianowicie Pkt 7/ Zamknięcie 

sesji. Drodzy Państwo, zamykam siódmą sesję Rady Miejskiej w Środzie Wielkopolskiej. 

Dziękuję bardzo. 


